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Ireland 

 

and 
 

United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland 

Exchange of Letters constituting an Agreement between the Government of Ireland and the 
Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, to exempt 
road transport vehicles engaged in certain categories of international transport activities 
from EU tachograph and drivers' hours rules. Dublin, 21 July 2011 

Entry into force:  1 September 2011, in accordance with the provisions of the said letters  
Authentic text:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Ireland, 14 January 2013 
 
 
 

Irlande 
 

et 
 

Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord 

Échange de lettres constituant un accord entre le Gouvernement de l'Irlande et le Gouver-
nement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord destiné à exempter 
les véhicules routiers effectuant certaines catégories de transports internationaux des 
règles de l'UE relatives aux tachygraphes et au temps de conduite. Dublin, 21 juillet 2011 

Entrée en vigueur :  1er septembre 2011, conformément aux dispositions desdites lettres  
Texte authentique :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Irlande, 

14 janvier 2013 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 
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